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Ledamot Tapio Pajunpää lade fram följande fullmäktigemotion: 
 
”Vi föreslår att staden häver sitt beslut om att ta ut hyra för 
jaktmark av lokala jaktföreningar. 
 
Privata markägare tar inte ut någon hyra för tillfället, men stadens 
beslut kommer antagligen att leda till att också andra hyresavtal 
ändras. Jaktföreningarnas ekonomi klarar inte av hyrorna 
eftersom verksamheten sker på frivillig basis. Kostnaderna för att 
hyrorna tas ut täcker knappast de inkomster som staden får för 
hyrorna. 
 
Jakt är det viktigaste sättet att förebygga älgolyckor i trafiken. Det 
finns många ställen i vår region där älgar korsar riksvägarna. 
Trots att älgstammen har minskat och därmed också 
föreningarnas ekonomiska vinst, har det mindre värdefulla 
hjortbeståndet vuxit. Försäkringsbolagen betalar ut stora summor 
årligen för trafikolyckor där djur är inblandade och vid 
personskador kan förlusten vara oersättlig. Älgstammen orsakar 
också stora skador på plantskogarna på vintern. 
 
Jaktföreningarna utför också delvis myndighetsuppgifter; polisen 
överför ansvaret för att spåra och avliva djur som skadats i en 
trafikolycka på föreningarna. Jaktföreningarnas viltvårdsarbete är 
ett viktigt arbete och detsamma gäller arbetet för att introducera 
unga i en bra hobby. I denna globala situation är det också viktigt 
att upprätthålla vapenhobbyer på ett organiserat sätt.” 

 
Bilaga A § 115 Undertecknad fullmäktigemotion (på finska) 

 
Beslut Stadsfullmäktige beslutade anteckna motionen i sitt protokoll och 

ge den till stadsstyrelsen för behandling.


